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Helsinge Tennisklub 
Generalforsamling 

1. marts 2023 

Deltagere: Ole Bjørn Larsen (ref.) 

Michael Hughes 

Nina Anker Jørgensen 

Jørgen Hornnæss 

Jacob Schjøtt 

Holger Hansen (dirigent) 

medlemmer 

  

Fraværende fra 

bestyrelsen:  

ingen 

Næste møde: Konstituerende bestyrelsesmøde 7.marts kl. 18.00  

  

Dagsorden:  Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

-   Bestyrelsen indstiller Holger Hansen 

 

2. Aflæggelse af beretning 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022 til godkendelse 

 

4. Bestyrelsens forslag til budget for 2023 og fastsættelse af kontingenter 

m.m. 

 

5. Indkomne forslag 

- Ingen modtaget 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

- Ole Bjørn, modtager genvalg 

- Nina, modtager genvalg 

- Jacob, modtager genvalg 

 

- Kandidater velkomne  

 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

-   Kandidater velkomne 

 

8. Valg af revisor 

-   Ole Henrik Larsen genopstiller 

 

9. Valg af revisor suppleant 

-   Kandidater er velkomne 

 

10. Valg af medlemmer til HSI’s repræsentantskab (formand er født 

medlem af repræsentantskabet) 
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11. Eventuelt 

1)  Valg af dirigent Holger Hansen blev valgt til dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt, dagsorden ok og at der var en 

referent til stede 

 

2)  Formandens 

beretning  

   

Formandens beretning blev gennemgået af formand Michael Hughes. 

Han nævnte bl.a.:  

 

Bestyrelsen er konstitueret ved konstituerende BM den 5/4-2022 som 

følger:  

• Formand:  Michael Hughes 

• Næstformand: Jørgen Hornnæss 

• Sekretær: Ole-Bjørn Larsen 

• Kasserer: Nina Anker Jørgensen 

• Bestyrelsesmedlem: Jacob Schjøtt 

 

Særlige ansvarsområder 

• Sponsor: Michael, Jørgen, Ole-Bjørn 

• Klubmodul herunder hjemmeside: Nina 

• Bane- og anlægsvedligehold: Jørgen/Ole-Bjørn 

• Træner og juniorkontakt. Jacob 

• Skolekontakt: Michael 

• Kommunikation, SO-ME mv. Jacob 

Desuden uden for bestyrelsen 

• Revisor: Ole Henrik Larsen 

• Holdkaptajn: Morten Wermer   

 

Aktiviter 2022/23 

I skyggen af COVID fik vi medlemsmæssig fremgang, som desværre 

klingede af i 2022 hvor medlemstallet er tilbage på normalen omkring 

100. 

2022 har dog også budt på en tilgang – vel at mærke af medlemmer, som 

til vores store glæde også har vist deres ansigt og tennis i klubben og 

dermed været med til at gøre vores klubaftener mere underholdende og 

til at gøre klubben til et levende og socialt godt fungerende tennissted. 

Mere liv i klubben kan forhåbentlig blive selvforstærkende og medvirke 

til endnu mere tilgang som giver os mulighederne for, at udvikle såvel 

bedre rammer som bedre klubliv med flere hold og flere 

klubarrangementer. 

Klubben/bestyrelsen bestræber sig på at skabe åbne aktiviteter baseret på 

samarbejder og enkeltstående events – fortrinsvis i nærmiljøet. 

Eksempelvis KPT-forløb (DGI båret event som henvender sig til 

skoleklasser i området), samarbejde med idrætslinje på gymnasium 

foruden kommunens egne events (Gang i Gribskov, ketcher dage med 

skolerne, åbent hus arrangementi HH mv). 
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Parallelt hermed lykkedes det at gennemføre flere af vores egne gode 

klubaktiviteter. Jacob har holdt arrangementer med juniorerne og deres 

forældre og vi har haft en meget velbesøgt sommer camp arrangeret af 

Tenniscamp.  

Og sidst men ikke mindst vil vi også gerne udvide aktivitetsniveauet for 

os selv (medlemmerne) med faglige og måske utraditionelle events, som 

direkte eller indirekte giver os viden om træning, spilforståelse, taktik 

og meget mere tennis - foruden naturligvis klubaftener og sociale 

klubturneringer. 

 

Frivillighed, et af tidens store emner 

Frivillighed i forandring er noget som i høj grad optager både os og de 

fleste foreninger. 

Jeg siger med vilje forandringer. Jeg mener ikke der er tale om at 

frivillighed er for nedadgående, men vi mangler en bedre forståelse for 

hvordan vi udnytter de ressourcer som findes i klubben. 

På det personlige plan, kan jeg godt genkende de forbehold man kan 

have. Velkendt er fx stressfaktoren ved at stå i denne situation 

(generalforsamlingen) eller ved udsigten til, at klubben er truet på sin 

eksistens, med mindre vi er omhyggelige og skaffer økonomisk og 

fysisk støtte gennem hallernes arbejde og de frivilliges indsats og også 

aflevering af revideret regnskab blot to måneder efter årsafslutning 

kræver en sikker hånd hos både kasserer og revisor. 

Den belastning er der ingen der har brug for, dertil er vi allerede for 

hårdt presset af hverdagens andrekrav. Men på den anden side, så kan vi 

ikke bare give slip. Der skal være en økonomisk styring, hallernes 

arbejder på anlægget skal fastholdes og bare det at vælge, prioritere og 

koordinere de mest almindelige opgaver skal der arbejdes for. Og så er 

der ambitionen om at sikre en fødekæde af nye spillere som er en 

kæmpeopgave som vi kun selv kan tage på os. 

Vi har villige ressourcer i klubben! – Langt de fleste ønsker at klubben 

fungerer både socialt og praktisk. 

Direkte adspurgt, har jeg altid fået ja hvilket bekræfter mig I at 

frivilligheden er til stede. Det må være vores ansvar, at udvikle 

frivilligheden på den enkeltes præmis, således at foreningsledelse ikke 

bliver en byrde men drevet af den enkeltes motivation for at udvikle og 

forbedre vores tennis miljø. 

 

Nye vinde fra Hallerne. 

 Med den nye direktør, bliver vores gode gamle aftaler diskret udfordret 

og vi kan mærke, at vi ikke i samme grad kan fortsætte med at tage deres 

indsatser på tennisanlægget for givet. 

I takt med at hallernes organisation de kommende år fornyes, forudser 

jeg vores hidtidige meget velsmurte ’modus operandi’ bliver udvisket og 

nok i højere grad bestemt af formelle forpligtelser og budgetter. Jeg 

synes vi ser tendenserne allerede vise sig på ildevarslende vis i 

naboklubberne og i vores sæsonforberedelser med hallen. 

Foreløbig går det stadig fint for os. Vi møder op til forhandling med 

vores velforberedte arbejdsgrundlag og vores sædvanlige gode 

samarbejde omkring anlægget som Hallerne tager godt imod. Den 

kommende sæson ser lovende ud for os alle. 
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På den lange bane skal vi berede vores fælles ’sleeping partner’ 

(kommunen) til at tage et medansvar for deres eget anlæg og byens 

idrætstilbud. De har ikke helt forstået indholdet af det som Hallerne og 

klubben driver for at fastholde vores gode tennisanlæg. 

 

Kommende sæson 

Fremadrettet synes vi stadig, at vores strategi om at medvirke til lokale 

arrangementer er rigtige og i det nye år forsøger vi os igen med de 

sædvanlige forårsarrangementer, foreløbig med KPT (som desværre ikke 

blev til noget i 2022), tennissportens dag, sommer camp (som var godt 

besøgt i 2022) og flere andre aktiviteter for at vise klubben frem og byde 

nye medlemmer velkomne. 

Heldigvis har vi flere medlemmer der har hjulpet til som de gode værter 

når vi har åbnet anlægget for byens folk. Som nævnt ser det jo også ud 

til, at vi kan trække flere kræfter ind til opgaverne og dermed 

ligger mulighederne åbne for at skabe interesse for sporten og navnlig 

vores klub til glæde for både de der kommer og de der allerede er der. 

Jeg tror også at dette bliver en nødvendig og vigtig faktor for at få 

ørenlyd hos vores sleeping partner. 

 

Banerne 

Banerne har hele sidste år været eksemplarisk gode. 

Særligt for 2022 er beplantningen omkring banerne blevet færdig og er 

begyndt at vise sin store nytte. Igen er det et samarbejde med klubben og 

hallerne der har fået det i jorden – og man fristes til at tilføje at det 

igen er sleeping partner (kommunen) der høster de gratis frugter af vores 

arbejder. 

Beplantningen betyder store besparelser og mindsker arbejdet ved 

vedligeholdelse foruden at forskønne anlægget. 

Stor tak til medlemmerne for mange gode hjælpetimer og det høje 

energiniveau som er udvist på vedligeholdelse af disse baner. Det er igen 

Ole-Bjørn/Nina og Jørgen der har taget det store slæb med at 

give banerne kærlighed og koordinere vores indsats og som i disse dage 

styrer hallerne gennem forårets klargøring. 

Vi skal stadig være på mærkerne for at sikre at alt går som en 

tennisspiller synes. Det er jo os, der har 

kærligheden for sporten og derfor også naturligt en mere kælen tilgang 

til detaljerne. 

Banerne er jo også noget vi giver hinanden ... og derfor skal vi kræve af 

hinanden, at den enkelte er omhyggelig med at efterlade banen i 

velplejet tilstand. 

 

Halprojekt og mere 

Vi holder stædigt fast i, at klubben mangler helårs faciliteter. (DGI-

undersøgelser viser at motionister i dag efterspørger helårssport). Derfor 

lægger vi til stadighed ny energi i, at fortælle kommunen, at der er behov 

for en tennishal. 

Vores kommune synes dog at befinde sig fint i rollen som sleeping 

partner. Det er i mine øjne en skændsel 
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at kommunen ikke er mere ’tilbuds-’ parat end tilfældet er. Det skaber 

stilstand i alle sammenhænge og jeg siger skammeligt, at de ikke har 

bedre blik for den reelle værdi af foreningernes egen indsatser. 

I mellemtiden... lever ambitionen om at etablere lysanlæg på 

grusbanerne 2 & 3. Forlængelse af vores grus 

sæson vil skabe betydelig merværdi for vores medlemmer og tilmed 

præsentere klubben med stor synlighed i området (til gavn for vores 

sleeping partner). Anlægsmæssigt er det overkommeligt. Vi har allerede 

modtaget stor støtte blandt klubbens venner som har lagt øremærket 

sponsorbeløb til opgaven. 

Padel står fortsat på standby ... Padel kan godt ses at være beslægtet med 

tennissporten på mange områder. Padelklubben har haft store problemer. 

Den største af disse er kommunes tilbageholdenhed med samarbejdet og 

Padelklubbens frivillige har løbet panden mod muren mere end en gang 

for meget. 

Padel interessen synes dog at være klinget lidt af, måske til fordel for 

Pickleball som for tiden er i vækst mange steder. Derfor må investering i 

Padelbaner også betegnes som noget risikabelt. 

 

Afrunding 

Jeg har en stor tak til en ihærdig og velfungerende bestyrelse for godt 

samarbejde i det forgangne år. Det har været en fornøjelse hvor vi – 

uenigheder til trods – er lykkedes med at skabe de gode tennistilbud og 

fantastiske faciliteter som vi alle nyder så godt af hele sæsonen. Det kan 

kun gøres fordi der er så stort et engagement og vilje til at udvikle 

klubben. 

Også stor tak til alle klubbens andre frivillige, dem der dukker op når der 

skal bruges hjælp, Ole Larsen som har et skarpt øje på vores økonomi og 

gerne stiller op når vi har gæster på anlægget, vores dirigent og til 

alle der allerede har været med ved baneklargøring og givet os tilsagn 

om deres medvirken. 

Jeg er som formand tilfreds med, at videreføre ambitionen om, at vi skal 

være en breddeklub med stor fokus på at rekruttere nye generationer til 

sporten og fremtidig ledelse af klubben. Det ville være ærgerligt 

for klubben og alle os der elsker tennis med venner, hvis dette ikke 

lykkedes. 

Som tennisforening er vi sammen om at om at levere det vi giver til os 

selv og lokalområdet i en bred 

forstand ... det er derfor jeg ynder at bruge værdisætningen tennis er 

noget vi giver hinanden! 

 

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen med 

akklamation. 

 

3)  Fremlæggelse af 

revideret  

regnskab for 2022  

til godkendelse      

 

Nina gennemgik regnskabet for 2022 og forklarede diverse differencer i 

forhold til 2022 budgettet.  

Regnskabet er godkendt af revisor (Ole Henrik Larsen) 

 

 

Nina fremhævede bl.a.: 
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Driftsresultat: 

Indtægter 

Medlemskontingenter: 
Budgetafvigelse:  -13.150,- 

Vi har haft en medlemsnedgang på 25 medlemmer, det svarer til en 

nedgang på ca. 21%.  

Den største nedgang har været blandt juniorer specielt blandt de 13-18 år 

og vi har ikke fået så mange nye medlemmer. 

82 af i alt 90 har betalt kontingent, hvor de 4 har betalt 

førstegangskontingent. 

 

Tennis Mand Kvinde 
I alt 
2022 

I alt 
2021 

0 - 6 år 0 0 0 0 

7 - 12 år 4 4 8 11 

13 - 18 år 3 8 11 21 

19 - 24 år 3 2 5 3 

25 - 39 år 2 0 2 6 

40 - 59 år 18 6 24 30 

60 - 69 år 10 3 13 15 

70+ år 17 10 27 29 

Samlet antal fordelt på køn 57 33 
 

90 
 

115 

Samlet antal medlemmer for aktivitet 90     

Figur 1Medlems oversigt pr. 31-12-2022  

 
Træning/vinter kontingent: 
Budgetafvigelse: -4.850,- 

Opkrævning for indendørs mandagstennis er først opkrævet efter d. 

31/12-2022. 

Der har ikke været så mange juniorer til sommertræning kun 13 

tilmeldte, men dejlig tilslutning til vintertræning med 12 tilmeldte. 

 

Igen i år har klubben tilbudt voksen træning med egen betaling i 2 

perioder, der var 2x7 tilmeldte. 

 

Aktivitetstilskud Gribskov Kommune. 

Budgetafvigelse: +1.820,- 

Det kommunale aktivitetstilskud er bestemt af antal junior medlemmer. 

 
Gæstespillere. 
Budgetafvigelse: -1.550. - 

 

Salgsindtægter 
Budgetafvigelse: +5.120. - 

Beløbet dækker salg af bolde og strenge til opstrengning af ketsjere til 

klubbens medlemmer. 

 

Sponsorindtægter 

Budgetafvigelse: -750,- 
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Sponsorer Beløb 

Fog 4.000,00 

JMV 10.000,00 

Nøller  6.250,00 

MIGA 3.000,00 

REMA 5.000,00 

I alt 28.250,00 

 
Dejligt at se så mange sponsorer bakker op om klubben.  
 
Projekt sponsorater 
Budgetafvigelse: +10.000,- 

Janus Juul Rasmussen fra Component har sponsoreret 10.000 kr., der 

skal gå til lysanlæg. 

Jørgen Hornnæss har sponsoreret ny bænk til terrassen samt en 

pladevibrator. 

 
Øvrige indtægter 
Budgetafvigelse: +1.109,- 

Beskrivelse Beløb 

Gribskov Kommune 79-udbetaling 2.681,00 

Materiale tilskud 2021 9.428,00 

Gang i Gribskov  4.000,00 

I alt 16.109,00 
 

Klubben har i år fået tilskud fra materialepuljen, Gang i Gribskov samt 

modtaget tilskud fra paragraf 79 fra Gribskov Kommune. Pengene fra 

paragraf 79 er brugt til sociale arrangementer hos pensionisterne, hvilket 

pengene var øremærket til. 

 
Konklusion, Indtægter 
Indtægter er afveget med -2.251. 

Selvom vi har haft en stor medlemsnedgang har vi stort set holdt vores 

budget for indtægter, det skyldes bl.a. sponsoratet fra Janus samt salg af 

overskuds bolde. 

Medlemsmæssigt har vi haft svært ved at fastholde vores juniorer og 

skaffe nye medlemmer til klubben.  

Kontingenter 2022 2021 2020 2019 2018 2017 

Seniorer, alder 25-64 år 32 34 28 23 21 30 

Juniorer og unge, alder 0-24 år 24 36 34 26 27 24 

Pensionister, alder 65+ år 30 33 26 32 33 34 

Førstegangsmedlemskab, alder 25+ år 4 12 9 4 5 5 

Familietennis     1 14 25 

Ingen tilmeldings kontingent       2   

I alt  90 115 97 86 102 118 
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Udgifter 

Trænings rekvisitter, kurser etc. 
Afvigelse: +470,- 

Omfatter udgifter til træner uddannelse, trænermateriale, bolde og 

strenge til opstrengning mv.   

Vi har haft Jacob på trænerkurser, men det er ikke lykkedes at få 

hjælpetrænere på kursus. Vi har reelt ikke haft så stor et forbrug af 

bolde, da Michael har købt overskuds bolde for ca. 6.000 kr.   

 

Vedligehold, nyanskaffelser 
Afvigelse: -16.625,- 

Beløb til drift og vedligeholde af anlæg, klubhus og faciliteter. 

Afvigelsen skyldes at Jørgen Hornnæss har sponsoreret ny bænk samt at 

vi ikke har indkøbt nye vandingshoveder til vores vandingsanlæg, som 

budgetteret. Bestyrelsen mener, at det bør være Helsinge Hallerne der 

står for udgifter til vores vandingsanlæg. 

 

Generalforsamling, bestyrelse mv. 
Afvigelse: +729,- 

Beløb til fortæring ved Generalforsamling, bestyrelsesmøder samt 

sponsorpleje. 

Ingen bemærkninger. 

 

Administration, kontingenter mv. (inkl. stævner og turnering) 
Afvigelse: +2.152,- 

Heri medregnes administrative omkostninger. Væsentlige poster er 

Kontingenter til SLTU/DGI, Klubmodul og NETS.  

Vi bruger ikke så mange penge på annoncering, da vi er primært brugt 

gratis annoncering på Facebook. 

Vi har indkøbt ekstra ting til vores klubhus b.la. TV-skærm, samt nogle 

arkivkasser så vi kan komme af med vores flyttekasser i 

herreomklædningsrummet.  

 

Fortæring turnering mv. 
Afvigelse: -1.978,- 

Beløbet inkluderer alle indkøb til holdkampe, banevedligeholdelse samt 

andre sociale arrangementer.  

Vi har i år kun haft 1 hold tilmeldt, da det ikke lykkedes at stille med 

juniorhold og motionist hold. 

 

Tennisskole 
Afvigelse: -6.675,- 

Omfatter udgifter til trænergodtgørelse. 

Besparelsen er primært relateret til, at der kun er vinterjuniortræning 1 

gang om ugen. Vi har droppet søndagen. I stedet for har juniorerne fået 

tilbud om at deltage i træningen i Hillerød. 

Renter, gebyrer 
Afvigelse: +1.308,- 

Ingen bemærkninger.  
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Konklusion, Omkostninger 
Vi har brugt -23.235 kr. mindre end budgetteret. 

Det mindre forbrug skyldes mindre udgifter til træning af juniorerne om 

vinteren samt manglende indkøb af materialer til vandingsanlæg. 

 

Afrunding driftsregnskab 
Samlet set lander driftsåret 2022 med et overskud på 21.219,-.  

De 10.000 kr. som er givet i sponsorat til lysanlæg henlægges til 

lysanlæg. 

 

Klubben er stadig meget afhængig af sponsorindtægter samt 

aktivitetstilskud fra kommunen. 

Klubben har en pæn stor egenkapital på ca. 350.000 kr. Bestyrelsen 

overvejer, at nogle af pengene skal bruges til lysanlæg. Vi går også en 

mere usikker tid i møde omkring hvor meget Helsinge Hallerne vil/kan 

bidrage til baneklargøring og banevedligeholdelse, da vi ikke har nogen 

klar aftale med Helsinge Hallerne. 

Bestyrelsen er i dialog med halledelsen omkring arbejdsfordelingen 

vedr. forårsklargøring af banerne samt den løbende vedligeholdelse af 

banerne og klubhuset. 

 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen med akklamation 

 

4) Bestyrelsens  

forslag til  

budget for 2023 og 

fastsættelse  

af kontingenter m.m   

Budget 2023 
Budgettet er opstillet med det realiserede driftsresultat 2022 

sammenholdt med budget for 2023.  

 

Der er budgetteret med uændrede kontingenter.  

Juniorer og unge:             475 kr 

Seniorer:                        1.000 kr 

Pensionister:                    600 kr 

Førstegangsmedlemmer: 600 kr 

 

Der er budgetteret med følgende træningspriser: 

Sommertræning:   300 kr 

Vintertræning:       200 kr 

Voksen træning:    200 kr 

 

Træningsaktivitet uændret ifht. til 2022. Der forudsættes uændrede hal-

tider i vinteren 2023/2024. 

For juniorer sommer 5 timer ugentligt og 2 timer om vinteren. 

Indtægter 

Kontingenter 
58.675 Almindelige kontingenter baseret på ca. 90 medlemmer af 

hvilke ikke alle er fuldt betalende.  
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11.900 Egenbetaling for junior sommer- og vintertræning samt 

indendørs tennis for motionister 

Egenbetaling for træning seniorer, der tilbydes 

træningshold i 2 perioder forår og efterår. Forventer 8 

tilmeldte til 200 kr pr. periode.  

 

 

 

Tilskud fra kommune (Aktivitetstilskud) 
7.000  

Aktivitetstilskud, som ligger omkring de 270 pr. juniormedlem. Der var 

26 juniorer pr. 1/10-2022. 

Gæstespillere 
2.500  

Udlejning af baner til gæstespillere 

Salgsindtægter 
1300  

Salg af bolde og strenge til opstrengning. 

Sponsorindtægter 
27.000 

Vi håber vores sponsorer fra 2022 fortsætter.  

Øvrige indtægter 
12.250 

Øvrige indtægter dækker:  

- ansøgning af materialetilskud ca. 8.000 kr,   

- søgning af paragraf 79 midler på 2.500 kr   

-salg af DavisCup billetter på 1.750kr. 

 

Konklusion, budget indtægter 
I alt 119.625,-  i ordinære indtægter, heraf medlemsindbetaling ca. 49%. 

Vi skal være taknemlige for vores sponsorindtægter og kommunale 

tilskud. 

 
Udgifter 
Træning 16.500  
Budgettet til indkøb af bolde er som tidligere års omkostninger.  
 

Vedl. og nyanskaffelser 20.000 

De ca. 8.000 søger vi om i materiale pulje. Øvrige beløb anslået ud fra 

tidligere regnskaber. I forbindelse med forårsklargøring finder vi ud af 

hvad vi mangler af materialer. Evt. kan nogle af pengene bruges på 

lysanlæg. 

 

GF, Best mv. 8.000 

Ingen bemærkninger 
  

Administration mv 26.400 

Faste omkostninger til kontingenter og abonnementer. 
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Fortæring 10.000,- 

Ingen bemærkninger   

 

Tennisskole 37.300,- 

Samme trænings tilbud til vores juniorer som i 2022.  

Træneraktivitet er baseret på 1 træner og 1 hjælpetræner med samme 

timesats som i 2022. (200 kr til træner og 75 kr til hjælpetæner pr. time) 

Sommertræning 5 timer pr. uge fordelt på 2 dage. Hjælpetræner bidrager 

i alt med 2 timer pr. uge. 

Vintertræning 2 timer pr. uge, der forudsættes uændrede hal-tider i 

vinteren 2023/2024, ingen hjælpetrænere om vinteren. 

Der tilbydes træning for seniorer 8 gange 3 timers træning (24 x 200 kr) 

  

Konklusion, budget omkostninger 

Omkostninger i alt udgør -118.800,-. Som i forhold til viste indtægter 

(119.625,-) giver et forventet overskud på ca. 825,-. 

 

Forslag til kontingenter blev godkendt af generalforsamlingen 

5) Indkomne forslag • Der var ikke indkommet nogen forslag 

6) Valg af  

bestyrelsesmedlemmer 

Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg og blev alle genvalgt: 

• Ole Bjørn Larsen 

• Nina Anker jørgensen 

• Jacob Schjøtt 

7) Valg af  

2 bestyrelsessuppleanter 
• Der var desværre ingen kandidater 

8+9) Valg af revisor og 

revisorsuppleant 
• Ole Larsen blev genvalgt som revisor 

• Der var ingen kandidater til revisorsuppleant så den er ubesat 

10) Valg af medlemmer 

til HSI’s 

repræsentantskab 

(formand er selvskreven) 

• Formanden er født medlem, bestyrelsen bemyndiges til at udpege 

det andet medlem  

• Michael orienterede om HSI og dets virke 

 

11) Evt • Der er måske interesse for at spille skumtennis og/eller pickleball 

om søndagen eller evt. et andet tidspunkt 

o Jacob vil undersøge om der er mulighed for det og i givet 

fald organisere det 

o Skal med til halfordelingsmødet 

• Pickleball er et nyt boldspil der spilles på badmintonbaner 

med tennishøjde på nettet Det er et doublespil der spilles 

med et træbat og en hockey lignende bold.  

• Jacob efterlyste andre indendørs tider i kommunale haller med 

velegnede tennis gulvunderlag. 

o Hvis der findes nogen skal ansøgning tages op på det 

specifikke halfordelingsmøde for den pågældende hal 
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Michael Hughes Nina Anker Jørgensen 

  

 

 

 

  

  

Jørgen Hornnæss Ole Bjørn Larsen 

  

 

 

 

  

  

Jacob Schjøtt Holger Hansen (dirigent) 

  

  

  
 

• Vibeke efterlyste turneringshold for motionist kategori 4  

o Tages op i bestyrelsen, tilmeldingsfrist er 27. marts 

o Vibeke vil gerne være holdkaptajn 

   


